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Sak nr. Sakstittel  
131/2021 Referatsaker 

- Nr. 2  Notat fra rådmannen – Orientering om mulig 
5-årig prosjekt – kapasitet og utviklingskompetanse 
i teknisk enhet 

 

132/2021 VEDLEGG TIL ANDØY KOMMUNES BUDSJETT 2022 
OG ØKONOMIPLAN 2022 – 2025 

- Referat fra drøftingsmøte 03.12.21 med div. 
arbeidstakerorganisasjoner 

 

138/2021 Valg av integreringsråd  
139/2021 SØKNAD OM FRITAK FRA POLITISK VERV - ODD 

ROGER ENOKSEN 
 

140/2021 Spørsmål og interpellasjoner  
 
 
 

 



 
 

 

ANDØY KOMMUNE 
 

 
 
 
Referatsaker 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 21/1259 
 
 
Saksnr.  Utvalg Møtedato 
131/2021 Kommunestyret 13.12.2021 

 
 
Forslag til vedtak: 

Nr. 1   Møteplan 1. halvår 2022 
Nr. 2    Notat fra rådmannen - Orientering om mulig 5-årig prosjekt - kapasitet og 
utviklingskompetanse i teknisk enhet 

 

Referatene tas til etterretning. 

 
 
 
 



Orientering om mulig 5-årig prosjekt – kapasitet og utviklingskompetanse i teknisk enhet  

Andøy kommune har hatt status som omstillingskommune siden 2017. Statens bevilgning til 
det første omstillingsprosjektet var 95 millioner kroner. I tillegg kommer egenandelene fra 
Nordland fylkeskommune og Andøy kommune, slik at den totale omstillingspotten har vært 
125 millioner. Siden 2017 har hovedfokuset i omstillingsarbeidet blant annet vært å gi støtte 
til forprosjekter i privat sektor, og stimulere til ny aktivitet i eksisterende og nytt næringsliv.  

Rådmannen merker seg at flere av forprosjektene hos omstillingsprogrammet Samskap nå er 
i ferd med å gå over i en hovedprosjektfase. Finansiering av Andøya Space er kommet på 
plass, det pågår aktivitet i prosjektet for ny fiskerihavn, og situasjonen rundt lufthavnen 
synes å kunne nærme seg en avklaring. Tilgangen på offentlige 
investeringsmidler har også klart medført en høyere aktivitet i privat sektor. 

Når prosjektene går over i en ny fase, oppstår det et behov for tjenester fra Andøy kommune 
med planlegging, tilrettelegging og utvikling. Kommunen opplever nå en betydelig 
økt saksmengde knyttet til arealplanlegging, byggesaksbehandling, oppmåling og 
infrastruktur. Saksmengden er vesentlig høyere enn hva som kan karakteriseres som normal 
drift for en distriktskommune med økonomiske rammer for i overkant av 4500 innbyggere.  

Samlet sett ser rådmannen en stadig økende etterspørsel etter kommunaltekniske tjenester 
med utpreget fokus på strategi og utvikling. Det foreligger klar risiko for at kommunen 
kan forsinke omstillingsarbeidet dersom ikke kommunalteknisk sektor omorganiseres 
og prioriteres høyere i en periode. Andøy kommune ønsker å være i stand til å se de 
ulike initiativene i sammenheng, slik at det skapes mest mulig synergieffekter mellom de 
ulike satsingene.  Det er derfor et stort behov for å bemanne opp og omorganisere arbeidet 
som omhandler plan og utvikling i Andøy kommune i perioden vi står foran. Rådmannen 
ønsker å organisere dette som et femårig prosjekt, og vil lyse ut stillinger som skal sørge for 
at vi har kapasitet og kompetanse til å ivareta de oppgaver kommunen må gjennomføre for å 
sørge for en ønsket utvikling i Andøysamfunnet. Konkret handler prosjektet om å rekruttere 
riktig kompetanse, øke kapasitet, men også omorganisere og samlokalisere tjenester 
(eksempelvis næringsarbeid og landbruksarbeid) som må og skal jobbe sammen i en 
prioritert retning.  Dersom man ikke lykkes med å rekruttere riktig kompetanse, vil 
kommunen være avhengig av kjøp av tjenester for å løse utfordringene. Det jobbes derfor nå 
også med å få plass hensiktsmessige rammeavtaler for innkjøp av denne type tjenester. 

Den totale kostnadsrammen for et slikt femårig prosjekt er beregnet til ca 15 millioner. Etter 
rådmannens vurdering er det ikke mulig å finansiere prosjektet innenfor rammene av 
tilgjengelige driftsmidler. Det må derfor søkes etter annen finansiering av prosjektet (f.eks 
omstillingsmidler eller det omtalte fondet på 250 millioner kroner til Andøy kommune).  
 
 

 



REFERAT FRA DRØFTINGSMØTE 3.12.21 MELLOM ANDØY KOMMUNE OG DIV. 
ARBEIDSTAKERORGANISASJONER VEDR. FORMANNSKAPETS INNSTILLING TIL BUDSJETT 
FOR 2022 OG ØKONOMIPLAN FOR 2022-2025. 
 
Til stede: 
 
Andøy kommune: Ordfører Knut nordmo 
   Fung. rådmann Sveinung Ellingsen 
   Personalfaglig rådgiver Kjell-Einar Johansen 
 
Arb.takerorg.:  Fagforbundet v/Tove Rekdal  
   Utdanningsforbundet v/Kristine Lauritzen (teams) 
   NSF v/Andrea Blikeng 
   FO v/Eva Asperheim 
   NITO v/Andreas Thanke 
    
 
 
Møtet var innkalt av ordfører i outlook. Samtlige arbeidstakerorganisasjoner var innkalt. 
 
Ordfører orienterte om formannskapets innstilling (rådmannens forslag med endringer foreslått i 
møte 29.11.21) til kommunestyret vedr. Andøy kommunes budsjett 2022 og økonomiplan 2022-2025. 
 
Saken ble deretter drøftet og ordfører svarte på spørsmål fra arbeidstakerorganisasjonene. 
 
Arbeidstakerorganisasjonene ga uttrykk for at de synes det har vært en god og ryddig budsjettprosess 
i år.  
 
 
 
 
 
Andenes 3.12.21 
 
 
Kjell-Einar Johansen 
Ref. 
 
 
 
 
 



 

 

ANDØY KOMMUNE 

 

 
 

Valg av integreringsråd 
 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Sveinung Ellingsen 21/201 
 

SAKSGANG 
Utvalg Møtedato  Saknr 
Valgnemnda   
Kommunestyret   
 
 
 
 
Forslag til vedtak: 
 
Integreringsrådet oppnevnes med følgende kandidater: 
 
Innvandrerrepresentanter: 
 

• Irma Nilssen 
• Kamila Grzywacs 
• Mwashiti Kanyere 
• Martin Marout Ghatkouth 

 
Representant fra Andøy kommunes administrasjon: 
 

• Avdelingsleder for voksenopplæring og integrering, Stig Johansen 
 

 
Politisk representant:____________________________________________ 
 
 
Rådet velges fram til nytt råd er oppnevnt etter den inneværende kommunale valgperioden 
er over.  
 
Jamfør rådets retningslinjer skal rådet konstituere seg selv og velge leder og nestleder. 
  



Bakgrunn for saken: 
Andøy kommunestyre opprettet i sak 41/21 et integreringsråd som skal være et rådgivende 
organ for politiske myndigheter i saker med særlig interesse for innvandrere og flyktninger.  
 
Faktiske opplysninger: 
I sak 41/21 ble det også vedtatt retningslinjer for rådet som sier følgende om oppnevning og 
valg, og rådets sammensetning: 
 
1.3 Oppnevning og valg 

Integreringsrådet oppnevnes som et rådgivende organ jamfør kommunelovens §5-12.  

Rådet oppnevnes av kommunestyret 

Rådet konstituerer seg selv og velger en leder og en nestleder. 

Oppnevnelsen av rådsmedlemmene følger den kommunale valgperioden og velges for 4 år 
av gangen. 

Dersom et medlem faller fra, velger kommunestyret nytt medlem. Løses lederen fra vervet 
velger integreringsrådet ny leder, selv om det er valgt nestleder. 

 
1.4 Sammensetning 

Rådet har 6 medlemmer 

Rådets sammensetning skal være: 

• 4 innvandrere bosatt i kommunen 

• 1 politisk representant 

• 1 medlem fra Andøy kommunes administrasjon 

 
Administrasjonen har fått på plass aktuelle representanter for å fylle de fire plassene som 
skal innehas av innvandrere bosatt i kommunen. 
 
Vurdering: 
Det anbefales at kommunestyret oppnevner rådet, slik vedtatte retningslinjer for rådet 
skisserer. 
 
 
 
 
 



 

 

ANDØY KOMMUNE 

 

 
 

SØKNAD OM FRITAK FRA POLITISK VERV - ODD ROGER ENOKSEN 
 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 19/935 
 

SAKSGANG 
Utvalg Møtedato  Saknr 
Valgnemnda   
Kommunestyret   
 
 
Vedlegg: 
Dok.dato 

 
Tittel 

 
Dok.ID 

15.11.2021 Næringsstyre 2019 - 2023 172953 
07.12.2021 Programstyre for Samskap 2019 - 2023 174366 
 
 
Forslag til vedtak: 
 
 
Andøy kommunestyre innvilger Odd Roger Enoksen fritak ut kommunestyreperioden for 
følgende politiske verv: 
 

a) Næringsstyret, representant for Andøy Space Center AS/LNS-gruppen 
 

b) Programstyre for Samskap 
Medlem og nestleder 
 

 
Under forutsetning av fritak: 
 

c) Næringsstyret – som nytt medlem for Andøy Space Center/LNS-gruppen velges: 
 
 

_________________ 
 
 

d) Som nytt medlem til programstyre for Samskap velges: 
 
 
_________________ 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

e) Som ny nestleder for programstyre for Samskap velges: 
 

 
_________________ 

 
 
 
 
 
 
Knut A. Nordmo 
Ordfører 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



Bakgrunn for saken: 
 
Odd Roger Enoksen søker om fritak fra følgende politiske verv ut kommunestyreperioden: 

• Medlem av næringsstyret – representant for Andøya Space Center AS/LNS-gruppen 
• Programsytet for Samskap – medlem og nestleder 

 
Faktiske opplysninger: 
 
Odd Roger Enoksen er valgt som medlem av næringsstyret, som representant for Andøya 
Space Center AS/LNS-gruppen.  
Han er også valgt som medlem og nestleder for programstyret til Samskap. 
Han søker nå om fritak fra sine verv.  Søknaden er begrunnet med at han er sluttet ved 
Andøya Space Center AS som han representerer i næringsstyret, og fordi vervene ikke lar 
seg kombinere med hans nåværende jobb. 
 

Kommuneloven § 7-9, andre ledd, åpner adgang til å bli fritatt fra tjeneste på grunnlag av 
søknad:  

«Hvis en folkevalgt ikke kan ivareta vervet sitt uten at det fører til vesentlig ulempe for han 
elle henne, kan kommunestyret eller fylkestinget etter søknad frita den folkevalgte for vervet 
midlertidig eller for resten av valgperioden. Når søknaden vurderes, skal det legges vekt på 
om grunnlaget for søknaden var kjent på det tidspunktet da den folkevalgte samtykket i å bli 
valgt. Den som ikke har nådd stemmerettsalderen, har krav på fritak hvis han eller hun søker 
om det.» 

 
Vurdering: 
 
Det anbefales at Odd Roger Enoksen innvilges fritak slik som han søker om. Dette både fordi 
han er sluttet ved Andøya Space Center AS som han representerer i næringsstyret, og fordi 
vervet ikke lar seg kombinere med hans nåværende jobb. 
 
 
 
 



Næringsstyre for 2019 - 2023: 

· 3 medlemmer med vara som velges av kommunestyret: 

Medlem 1: Marita Thanke Hansen (SP)    Vara: Tone Fredriksen (SP) 

Medlem 2: Gunnar Jan Olsen (H)               Vara: Ingvill Eliassen (H) 

Medlem 3: Tommy Lyngra Søberg (AP)     Vara: Lill Inger T. Berg-Olsen (SV) 

 

· 5 medlemmer med vara utpekt/valgt fra næringslivet: 

          Andøy Næringsforening: 
 
          Medlem: Berit Pettersen        Vara: Jitse Buitink  
 
 
          Landbruksnæringen: 
 
          Medlem: Ståle Nordmo         Vara: Ingolfur Snær Jakobsson 
 
          Fiskeindustrien: 
 
          Medlem: Ragni Mortensen     Vara: Ole J. Nilsen 
 
          Andøy Fiskarlag/Andøy Kystfiskarlag: 
 
          Medlem: Eirik Norvoll               Vara: Rune Myre 
 

 
          Andøya Space Center AS/ LNS-gruppen: 
 
          Medlem: Odd-Roger Enoksen   Vara:  Frode Nilsen 
 
 

· Leder:        Marita Thanke Hansen 

· Nestleder: Tommy Lyngra Søberg    

 
 
 
 
 
 
 



Programstyre for Samskap for perioden 2019-2023: 
 
Medlemmer:                                                  Personlige varamedlemmer: 
1.  Jonni H. Solsvik                                        1.  Kjetil Rønning Hansen 
2.  Eirik Norvoll                                              2.  Eirik Solvoll 
3. Odd Roger Enoksen                                  3.  Åse Mette Spjelkavik 
4. Trude Olsen                                               4.  Adelheid Flesland Benjaminsen 
5. Camilla Ilmoni                                           5.  Lisbeth Seppola 
6. Knut A. Nordmo               6.  Lill Pettersen 
7. Kjell-Are Johansen                                    7.  Arne Robert Svendsen 
8. Nikoline Spjelkavik                                    8. Morten Ellingsen 
9. Rita Helene Nilssen                                   9. Finn Allan Westjord 
 
 
Leder:           Jonni H. Solsvik 
 
Nestleder:    Odd Roger Enoksen 
 



 
 

 

ANDØY KOMMUNE 
 

 
 
 
Spørsmål og interpellasjoner 
 
Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 21/1259 
 
 
Saksnr.  Utvalg Møtedato 
139/2021 Kommunestyret 13.12.2021 

 
 
Interpellasjon fra Malin Abrahamsen (MDG) angående åpenhet rundt voteringer i 
kommunestyret. 
Interpellasjon fra Malin Abrahamsen (MDG) angående politiske utvalg i Andøy kommune. 
Spørsmål fra Rune Stave (SP) om rehabilitering av Andenes idrettshall 
 
 
 
 



Interpellasjon      Kommunestyret 13.12.2021 

 

Miljøpartiet De Grønne, Andøy.  

 

Åpenhet rundt voteringer i kommunestyret. 

I kommuneloven er det spesifisert hvilke opplysninger møteboken skal inneholde, og 
dette inkluderer selvsagt avstemningsresultat. I forarbeidet til kommuneloven og i en 
oppklaring fra Kommunal- og Moderniseringsdepartementet kommer det frem at det 
også skal registreres hvordan de forskjellige partiene og representantene har stemt: 

"Det er særlig viktig at avstemningsresultatet kommer fram. Både utfallet av 
avstemningen og hvilke partier som stemte på hvilke forslag til vedtak skal framgå av 
møteboken. Det er viktig for ettertiden og innbyggernes mulighet for å holde de 
folkevalgte ansvarlige for sine voteringer at møteboken viser hva de ulike partier har 
stemt." Prop. 46 L (2017–2018) side 157. 

 

Er ordføreren enig i at Andøy Kommune per i dag ikke oppfyller lovens krav til 
åpenhet rundt votering? 

Hvordan vil ordføreren sørge for at møteboken føres i henhold til kommuneloven?  

 

Malin Abrahamsen 
Miljøpartiet de Grønne, Andøy 

 



Interpellasjon      Kommunestyret 13.12.2021 

 

Miljøpartiet De Grønne, Andøy 
 

Politiske utvalg i Andøy Kommune 

I henhold til kommuneloven kan kommunestyret opprette utvalg som kan forberede saker til 

kommunestyret på enkelte sektorer eller saksfelt, og også delegeres vedtaksmyndighet i saker som 

ikke er prinsipielle. Utvalg er vanlige i de fleste kommuner i Norge ifølge Organisasjonsdatabasen. 

I Regjeringens Lokaldemokrativeileder fremheves det at utvalg «legger til rette for en bredere og 

dypere deltakelse i politiske beslutningsprosesser. For innbyggerne vil utvalg kunne gi flere 

kontaktpunkter til kommuneorganisasjonen og den enkelte folkevalgte. […] Slik kan flere interesser 

og synspunkt i kommunepolitikken synliggjøres, de folkevalgtes ombudsrolle kan styrkes og i noen 

tilfeller kan det føre til ny rekruttering inn i kommunepolitikken.» 

Andøy Kommune har ingen politiske utvalg per i dag. 

Hva mener ordføreren om Andøy Kommunes mangel på politiske utvalg, og hva dette har å si for 

lokaldemokratiet? 

 

Malin Abrahamsen 

Miljøpartiet De Grønne, Andøy 



Andøy  

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

Til ordfører Knut Nordmo 

Dato: 07.12.2021 

 

 

Andenes idrettshall - rehabilitering av scene 

 

Andenes idrettshall var i sin tid bygget som kommunens storstue for å huse både store idretts- og 
kulturarrangementer som konserter og teaterforestillinger. Nå er scene, amfi, stoler, tepper og trekk 
svært nedslitte, og oppleves farlig å benytte. Dette er en stor utfordring for det frivillige kulturlivet, 
og gjør gjennomføring av kulturarrangementer både tidkrevende å forberede og svært kostbare å 
gjennomføre. Dette på grunn av at arrangørene ofte må leie dyrt utstyr for å kunne gjennomføre 
arrangementene sine på en trygg måte.  

Vil ordføreren ta initiativ til at idrettshallen kan rehabiliteres, og at man kan få på plass bedre 
forutsetninger for at det frivillige kulturlivet kan bli en av bærebjelkene for fremtidig bolyst i 
kommunen? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Andøy Senterparti 


	0001 - Tilleggsinnkalling - Kommunestyret - 13.12.2021
	0002 - Referatsaker
	0003 Vedlegg - Notat fra rådmannen om mulig prosjekt i teknisk enhet
	0005 Vedlegg - Referat fra drøftingsmøte 031221med div
	0006 - Valg av integreringsråd
	0007 - SØKNAD OM FRITAK FRA POLITISK VERV - ODD ROGER ENOKSEN
	0008 Vedlegg - Næringsstyre 2019 - 2023
	0009 Vedlegg - Programstyre for Samskap 2019 - 2023
	0010 - Spørsmål og interpellasjoner
	0011 Vedlegg - Interpellasjon-votering
	0012 Vedlegg - InterpellasjonKommunestyret1312MDG
	0013 Vedlegg - Spørsmål fra Rune Stave om rehablitering Andenes idrettshall

